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متن پرسش

با عرض سلام خدمت استاد گرامی: ببخشید استاد می خواستم بدانم با توجه به مسائلی که راجع به

بانک ها وجود دارد آیا با شرایط کنونی گرفتن وام از آن ها اشتباه است؟ چون برای خیلی از موارد از

جمله همین خرید خانه نیاز به وام گرفتن از بانک است آیا این کار اشتباه است؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: مشکل بانکها از این جهت نیست، مشکل در جای دیگر است. موفق

باشید


